
Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 26/2‐2018 

 

Tilstede ; Henrik, Lars og Bonnie (Ulla fik desværre en travl vagt) 

 

Dagsorden: 
  

1) Godkendelse af sidste referat. 

Var allerede godkendt i august efter sidste bestyrelsesmøde 

Vi har i dag aftalt at referater fra bestyrelsesmøder godkendes efter 14 dage, hvis der ikke er gjort 
indsigelser til dette pr mail.  

2)      Generalforsamling 10/4‐2018 kl 18 – afholdes på Hansenberg i Kolding 

a.      Indbydelse 

Står Henrik for, Ulla sender den ud 

b.      Formandens beretning 

Står Henrik for 

c.      Økonomi /revisormøde 

Står Lars for 

d.      Middag 

Køkkenet på Hansenberg kan lave almindeligt mad, og vi foreslår  

   Tarteletter 

   Forloren hare 

   Citronfromage 

Henrik følger op på/ kontakter køkkenet om det er muligt 

 

e.      Dagsorden hertil 

Står Henrik for 



f.       På valg ? kandidater 

På valg er Lars og Bonnie, begge stiller gerne op igen 

Suppleanter, vi hører om Nicoline fra Bygholm er interesseret 

g.      Ursula og Dorthe fra Hansenberg. 

Henrik sørger for at købe noget vin el lign til Ursula og Dorthe som tak for rundvisning 
og muligheden for at se VSP skolen 

h.      Diverse 

Ordstyrer bliver Keld 

Revisorer er Hans Rude og Bjarne Høj  

  

3) Stormøde ? Henrik tager fat i Ribe igen og hører hvad der er af planer 

4)      Forårsmøde ? Flyttes til efteråret  

Forslag på nuværende er  

  Nye dyr og sygdomme i den danske fauna (FAGLIGT) 

  Immunologi med Asger Wenk (autoimmunitet samt diverse nyheder) (FAGLIGT) 

  Ulla har Idebanken, som vi også kan skele til…. 

  Reepark eller Skandinavisk dyrepark (SOCIALT) 

  Besøg på Horsens Kunstmusæum (Bonnies søster) (SOCIALT) 

5)      Eventuelt. 

Puttemødet sidste år var en succes, vi hører om Nicoline fra Bygholm vil være ansvarlig for at afholde 
et lign arrangement i år 

 

Vi talte om efterårsmødet i Ribes egnenes forening (med dyrlæge og bidekspert Christina Suntum 
Sørensen), og Henrik oplyste at aftalen lyder på at hvis der inviteres på tværs af foreninger skal 
økonomien være ens for alle deltagende. Jeg har efterfølgende fundet invitationen frem og kan se at 
der ikke er nogen forskel på om man er medlem i Ribe eller fra SØD, alle var inviteret med en gratis 
ledsager.  

 



 


